
Warszawa, 06 sierpnia 2019

PLO.0629.25.2019.PR

Pan

Paweł Terpiłowski

pawel.terpilowski@demagog.org.pl 

Szanowny Panie, 

W odpowiedzi na wniosek z 1 sierpnia 2019 r. o udostępnienie informacji publicznej 

poprzez wskazanie „czy są prowadzone prace na rzecz wprowadzenia górnego limitu 

wydatków na leki dla osób o niskich dochodach regulowanego na poziomie ustawy 

budżetowej lub innego aktu prawnego” Departament Polityki Lekowej i Farmacji 

informuje, że takie prace nie są prowadzone w Ministerstwie Zdrowia. 

Z wyrazami szacunku,

Przemysław Rudek
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